
 

                                                                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα, 30/01/2023 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ:   1) στον κ. Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 
              2) στον κ. Υπουργό  Οικονομικών 
              
 
ΘΕΜΑ: « Ανάγκη ενίσχυσης του Πολεμικού Ναυτικού  με ναρκοθηρευτικά πλοία» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Στις 27 Οκτωβρίου 2020 το Πολεμικό Ναυτικό πληγώθηκε από τον εμβολισμό του 
ναρκοθηρευτικού «Καλλιστώ», με το φορτηγό πλοίο «MAERSK LAUNCESTON», έξω 
από το λιμάνι του Πειραιά. Έκτοτε το Πολεμικό Πλοίο απαριθμεί ένα πλοίο λιγότερο,  
πράγμα το οποίο τονίζει την  επείγουσα ανάγκη για την κατασκευή ή προμήθεια 
ναρκοθηρευτικών. 
 
Το «Καλλιστώ» υπενθυμίζεται ότι  ήταν το ένα από τα δυο πλοία τύπου «HUNT» που 
προμηθεύτηκε το Πολεμικό Ναυτικό και η απώλειά του αποτελεί σίγουρα μία δυσάρεστη 
εξέλιξη, καθώς απέμεινε ναρκοθηρευτικό  τύπου «HUNT» και άλλα δυο τύπου 
«OSPREY». 
 
Δημοσιεύματα του τύπου αναφέρουν ότι υπήρξε ενδιαφέρον από την Ελλάδα για την 
προμήθεια των έξι  προσφάτως αποσυρθέντων ναρκοθηρευτικών του ολλανδικού 
Πολεμικού Ναυτικού, τα οποία μάλιστα έχουν υποστεί το 2003 πρόγραμμα αναβάθμισης 
με «sonar MK II» και αναβαθμισμένο ηλεκτρονικό σύστημα εντοπισμού ναρκών.  
 
Βάσει των ανωτέρω:  
 
Ερωτώνται  οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Επιβεβαιώνετε το ελληνικό ενδιαφέρον για τα ανωτέρω ναρκαθηρευτικά πλοία 
του ολλανδικού πολεμικού ναυτικού; 

2) Σε περίπτωση επιβεβαίωσης, πότε αναμένεται να ενισχύσουν τον ελληνικό 
στόλο στο Αιγαίο; 

3) Προτίθεσθε να προχωρήσετε σε περαιτέρω ενίσχυση των άνω 
ναρκοθηρευτικών σε περίπτωση αγοράς τους από την Ολλανδία; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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